
Enkel fråga från Olov Nilsson (S)

Enkel fråga till fullmäktiges ordförande
 
Den representativa demokratin ska synas, vårdas och utvecklas. Pandemin har haft många negativa sidor, men 
en positiv är det ökade användandet användandet och utvecklingen av digitala mötesplattformar vilket har 
inneburit att sammanträden inte är beroende av bl a fysiska lokalers voteringsutrustning. Därför kan 
fullmäktige under ett år genomföras på fler orter i regionen än Umeå. En återgång till en ordning fullmäktige 
tidigare hade.
 
Jag vill att fullmäktiges ordförande nu när vi förhoppningsvis snart återgår till fysiska sammanträden på en ort, 
tillsammans med övriga presidiet, inför nästa år och kommande valperiod undersöker möjligheterna att 
genomföra fullmäktige i Lycksele, Skellefteå och Umeå. Tar du, tillsammans med presidiet, tag i denna fråga?"

Mvh,
Olov Nilsson


